

# 2025 草悟道文旅企業會員 CG BUSINESS 專案合約

親愛的貴賓您好:

感謝您對於草悟道文旅之支持與愛護! 草悟道文旅是您商務洽公及觀光旅遊之住宿首選，將竭誠地為您提供最優質之服務。

First of all we would like to take this opportunity to thank you for your confidence in our services and also for considering the Calligraphy greenway hotel as one of your preferred hotels for accommodation requirements for all your valued travelers.

1. 合約期限：本合約有效期間自即日起起至西元 2025 年 12 月 31 日止。

**The Following discounted rates are effective until Dec.31, 2025**

2. 優惠內容 Room Rate：

房型 Room type	週日-週四 Mon.-Thurs.	週五 Fri.	週六及假日 Sat. & Weekend	連續假日 Holidays	農曆春節 Chinese New Year
高級雙人房(一大床/二小床) Superior Double/Twin	\$1,500	\$1,700	\$2,700	\$3,550	\$4,224
經典三人客房(一大一小床) Classic Triple	\$1,800	\$2,400	\$3,300	\$3,950	\$5,104
家庭客房(二大床) Family Room	\$2,000	\$2,600	\$3,900	\$4,450	\$5,984

\*以上房價均已含營業稅及服務費

連續假期定義：The definition of Holidays

國定假日連續假期(2025/01/26-28 · 02/28-03/01 · 04/03-05 · 05/30-31 · 10/04-05 · 10/10-11)及跨年 12/31

假日 Weekend: Saturdays 每週六

特殊展期請依據飯店官網公告平假日定義。

Chinese New Year 農曆春節 2025/01/29-2025/02/01

房價皆包含早餐，如需加購額外早餐，每客加收 NT\$250。兒童早餐為 NT\$150。

Room rates include breakfast. If you need to purchase additional breakfasts, each extra breakfast costs NT\$250. Children's breakfast is NT\$150.

### 3. 訂房內容規範 RESERVATIONS METHOD

- ◆ 預訂方式：企業會員預訂專線 04-3501-9388。透過訂房專線或 EMAIL / Line 皆須提供公司/事業名稱或統一編號及企業預訂人姓名以供入住核實，提交訂單前和入住當下無法確實提供以上資料或假借企業會員名義入住者，則無法使用此專案價格。

All reservations will be made directly to the hotel via fax / email or telephone. For reservations please contact our Reservation Department directly at 04-3501-9388 or by email: cghotel512@gmail.com

- ◆ 訂房取消：Cancellation

所有未保證訂房之訂單將保留至當晚六點鐘，除非事先告知，否則若於當日無故取消訂房將會收取第一晚住宿費用。

All reservations that are not guaranteed will be held until 6:00 pm on the day of arrival unless prior arrangements have been made. A one-night room charge will as no-show charge will be claimed.

- ◆ 更改訂房：Modification

若欲更改訂單，須於入住前 1 日 11:59PM 之前辦理。如遇緊急狀況或不可抗力之因素，出發地、目的地其一出現天災、人禍、其他不可抗力因素等以致需當日變更則屬個案處理，由飯店現場操作回覆。

All the modifications must be handled before 11:59 PM the day before check-in. In the event of an emergency or force majeure, if the departure or destination location experiences natural disasters, human-caused incidents, or other force majeure factors that necessitate same-day changes, those will be handled on a case-by-case basis.

### 4. 入住規範 Hotel Policies

- ◆ 入退房時間：入住時間為當日下午 15:00 PM 後；退房時間為退房日 11:00 AM 前。

Check in Time 15:00 PM, Check out Time 11:00 AM.

- ◆ 館內全面禁菸禁寵，違反者則須支付二晚標準費率房費以負擔消除味道及消毒工程所需費用。

Smoking and pet prohibition in the hotel. Violators will be charged twice the room rate to cover the cost of odor removal and disinfection services.

- ◆ 停車優惠補助：草悟道文創旅暫無設置停車場，若有停車需求可使用補助方案。

凡出示於入住期間周邊停車之證明，平日現金補助 NT\$100；假日 NT\$200。

補助費用為每晚每房單一車輛計算，詳細補助方式請洽客務前台。

Parking discount : The hotel currently does not have its own parking lots.

Present proof of parking in the surrounding area during your stay to receive a cash subsidy:

NT\$100 on weekdays and NT\$200 on weekends.

The subsidy is calculated per night per room for a single vehicle. For detailed subsidy information, please contact the front desk.

- ◆ 物品毀損：如旅客個人因素導致，飯店內資產有毀損或損失，須依照甲方提供損壞物品價格，逕向旅客直接索取賠償費用。

Property damage: If any damage or loss of hotel property is caused by the guest's personal actions, the guest must directly compensate the hotel according to the price of the damaged items provided by the hotel.

### 5. 訂金匯款帳戶：Bank Account

銀行名稱：玉山銀行

銀行代號：808

分行：五權分行

帳戶名稱：草悟道文創娛樂股份有限公司

銀行帳號：1300940031173